
Ex
em

pl
ar

 g
ra

tu
ït

Nú
m

. 7
93

  -
 D

el
 2

5/
10

 a
l 0

7/
11

/2
02

4

     Joieria 
   La Plana us   
 recorda que 
diumenge    
 dia 27 canvia  
  l’hora. 

12

3
2

1

A les 3h seran les 2h.

El Festival reconeix l’excel·lent trajectòria professional 
del director de so d’èxits com “La sociedad de la nieve”

 FILMETS tributa 
 a Marc Orts

El badaloní Jordi 
Fernández fa 
història a l’NBA pàg 4

Foto: Isra Nevado
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El Filmets Badalona Film Festival ha arribat 
a la seva cinquantena edició. Però si s’in-
vestiga bé sobre els seus orígens es pot as-
segurar que encara n’acumula alguns més 
i que és el certamen de curtmetratges més 
longeu d’Espanya, amb una primera edició 
el 1969. 
Cada any passen per la seva seu principal, 
el Teatre Zorrilla, unes 6.000 persones i les 
seves propostes en són visionades per més 
de 20.000. La 50ª edició ha tingut episo-
dis especials, com la sessió Retrovisor, la 
recuperació del Círcol Catòlic i una gala 
final, però sobretot ha volgut reconèixer 
l’excel·lència professional en el món del so 
al cinema d’un badaloní internacional. Marc 
Orts acumula un palmarès de 7 premis Goya 
i 7 Premis Gaudí com a director de so dels 
directors i dels títols més reconeguts dels 
darrers anys.  Goya, per exemple, per “El 
orfanato”, “Lo imposible”, “Un monstruo 
viene a verme” o “La sociedad de la nieve”.  
El dilluns 21 d’octubre, Xavier Casanovas,  
director general de Badalona Comunicació, 
en tant que organitzadora del Festival, li va 
entregar una placa de tribut, davant d’estu-
diants de cinema.

“Sóc més badaloní que mai”
Conversem amb Orts sobre la seva vincu-
lació a Badalona.  “Sóc més badaloní que 
mai”, comparteix.”El món del cinema és tan 
estressant que és ideal viure a Badalona. 
L’ambient és important per la creativitat.” Si 
parlem de projectes futurs, no pot avançar 
massa. Però dóna moltes pistes: Tots els 
directors amb els que treballa tenen alguna 

cosa entre mans, de manera que se li gira 
més feina. S’acaba d’estrenar “La habitación 
de al lado” d’Almodóvar. Els seus directors 
fidels són, a més de Pedro, de qui diu que 
és estranyable i molt professional, Jaume 
Balagueró, J.A Bayona i Alejandro Ame-
nábar.  D’on li va l’afició està clar. El seu 
pare, crític de cinema,  posava cada vespre 
una pel·lícula a casa, i això o fa avorrir o fa 
crear afició, que va ser el seu cas. Amb una 
formació inicial autodidàcta després de dos 
intents d’entrar a l’ESCAC, però amb moltes 
hores a estudis, ara, inories de la vida, fa 

FILMETS es rendeix a Marc Orts i el reconeix
en l’edició dels 50 anys del Festival
El seu palmarès acumula 7 premis Goya i 7 Premis Gaudí al millor so per treballs com 
“La sociedad de la nieve” de J.A. Bayona, i s’acaba d’estrenar el darrer treball amb Almodóvar

classes a l’ESCAC i és president d’APSA, 
l’Associació d’Artistes i Professionals del 
So Audiovisual. Casanovas  anuncia que 
en aquesta edició s’incorpora com a novetat 
un premi amb dotació econòmica al millor 
so,  reconeixement que no hi és a d’altres 
festivals.

Mesclador de so i creador d’emocions
Que el so passi desapercebut és el millor 
que li poden dir. A “La sociedad de la nie-
ve” confessa que “el so era un personatge 
més”. Té la immensa sort de ser el primer 
espectador que veu les pel·lícules munta-
des. En aquell moment, amb pantalla gran 
i a l’estudi exerceix de mesclador d’emo-
cions. “És el director el que les intenta crear 
i jo sóc el que ho fa possible finalment”.  
L’actriu Julianne Moore, protagonista de “La 

“El món del cinema 
és tan estressant 
que és ideal viure 
a Badalona”, 
comparteix 
Marc Orts 

habitación de al lado”, va dir que va enten-
dre el món Almodóvar quan va veure la seva 
cuina. Podem dir que existeix un so Marc 
Orts? S’ho pensa uns segons i respon: “És 
molt pretenciós potser per la meva part però 
la gent reconeix quan faig una feina perquè 
el que busco es una experiència molt clara, 
nítida, que la gent no marxi mai del focus de 
la pel·lícula, cuido molt els diàlegs i les in-
tencions, que són molt dolces”. Conscient 
que la Intel·ligència Artificial ja ha entrat al 
cine, el circumscriu l’espai de la remasterit-
zació. El debat s’ha introduït en aquesta edi-
ció del Festival.Si més no, el primer filmet 
projectat va ser “Duck” de Rachel Maclean, 
amb IA, que va tornar a la pantalla tots els 
actors que han interpretat James Bond i la 
Marilyn Monroe. 

Cuidar dels nostres 
Han passat “Els 50 més curts”, i per Agustí 
Argelich, el seu director artístic, la conti-
nuació passa per mantenir el nivell actual 
del certamen, programar bones masterclass 
i cuidar la gent local. El festival va néixer de 
l’”hotel d’entitats” que era el Museu Munici-
pal, des de la “Secció de Cinema Amateur” 
com ens contextualitza la seva directora, 
Magda Abras. Sembla que anem bé, res-
pecte a cuidar els autors locals. Ja hi ha una 
sessió amb temàtica de Badalona i quatre 
curtmetratges competint en la secció oficial. 

La Venus d’Honor premia la veterania i 
el suport fidel de Jan Baca al Festival

Jan Baca, nascut a Terrasa l’any 1934, 
ha estat la persona triada per rebre la 
Venus d’Honor de la 50 edició. Ci-
neasta especialitzat en curmetratges, el 
1969 ja estava vinculat amb la fundació 
del Mundial de Cinema Amateur de Ba-
dalona, que va ser la llavor de l’actual 
festival. Baca comença a filmar l’any 
1967 amb el seu amic Toni Garriga. 
Tots dos han realitzat 72 curts de fic-
ció, documental i animació. La sessió 
Retrovisor va obrir amb Sex, del 1970. 

L’equip de Filmets amb Marc Orts, el segon per la dreta, al costat del director general de Badalona Comunicació, Xavier Casanovas. Foto: Isra Nevado





És el tercer europeu i primer català i espanyol en dirigir 
un equip de la lliga més important del món

Si primer van ser els catalans Juan 
Carlos Navarro, els germans Pau i 
Marc Gasol o Raúl López en fer el salt a 
l’NBA, ara fa història el tècnic de Bada-
lona Jordi Fernández.
Fernández - nascut a Badalona fa 41 
anys - es converteix en el primer català 
i espanyol en dirigir com a entrenador 
principal una banqueta a la lliga nord 
americana. Concretament als Brooklyn 
Nets, un equip en total reconstrucció. 
L’equip ha debutat a la pista dels At-
lanta Hawks, i han caigut per un ajustat 
120-116, lluitant fins als instants fi-
nals amb un inspirat Cam Thomas (36 
punts).
A la pregunta feta pels companys de 
Badalona Comunicació abans del de-
but, l’entrenador badaloní va recordar 
els seus inicis: “Poder representar el 
bàsquet català significa molt per a mi. 
És el bàsquet en el qual em vaig formar, 
primer com a jugador i després com a 
entrenador. Vaig aprendre de grandís-
sims entrenadors. Això m’enorgulleix 

Foto: NBA
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El badaloní Jordi Fernández fa història a l’NBA

més. És important fer un pas enrere i 
mirar... Després de cent anys d’història 
de la Federació Catalana de Basquet-
bol, poder posar el meu gra de sorra 
a tot el que hem construït en el bàs-
quet català per a mi és important i ens 
permet mirar endavant. Al final, poder 
representar és una cosa que t’omple 
molt. Espero que sigui per molts anys, 
però sempre recordaré des dels cursos 
fins als equips on he entrenat fa molts 
anys. Mai perdré aquest record”. Els 
seus inicis a la Penya o al CB Sant Jo-
sep.
Per tant, Fernández ha aconseguit el 
somni americà després dels esforços 
de tants anys i treballant fort. Ara, 
compagina els Brooklyn Nets amb la 
selecció de Canadà, on va aconseguir 
la medalla de bronze en l’últim mun-
dial de bàsquet. En el passat Mundial, 
el tècnic Jordi Fernández va reivindicar 
la seva ciutat natal, Badalona, com una 
de les millors ciutats del món, deixant 
clares les seves arrels.

Badalona, quarta ciutat en població 
i tercera en contenidors cremats
Segons les dades oficials de l’Institut Nacio-
nal d’Estadística (INE) amb data d’1 de gener 
de 2024, Badalona tenia 227.309 habitants, 
mentre que Terrassa en tenia 228.785. De 
manera que, en aquest estira-i-arronsa entre 
Badalona i Terrassa, que s’actualitza cada 
any, l’antiga Ègara torna al podi darrere de 
Barcelona i l’Hospitalet de Llobregat. En 
una altra classificació, en la de contenidors 
cremats, Badalona està situada en el tercer 
lloc, darrere de Sabadell i de Barcelona. Se-
gons dades dels Bombers de la Generalitat i 
Bombers de Barcelona, difoses i ordenades 
per l’ACN, a la nostra ciutat s’han incendiat 

144 contenidors entre el gener i dia el 27 de 
setembre de 2024, data fins a on arriben les 
estadístiques. Per contenir les repercussions 
d’aquest acte incívic, especialment per reduir 
els costos de reposició i les conseqüències 
amb els vehicles apartats a la vora d’aquests 
dispòsits, l’aposta del govern del PP de cara 
al nou contracte de neteja és ubicar-ne con-
tenidors metàl·lics en determinats punts. 
D’aquesta manera s’até a una de les deman-
des del cos de Bombers. També s’ha des-
vetllat que desapareixeran els contenidors 
soterrats i que els futurs dipòsits tindran 
dispositius que controlaran la seva capacitat. 
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La incineració es consolida com l’opció preferida per 
les famílies i també guanyen adeptes els grups de dol

Els espais amb columbaris a Canyet. Foto: PFB

Els espais destinats a acollir les cendres estaran oberts de 8h a 17h els dies clau

Com morim? En relació al destí final de la 
persona difunta, la incineració es consolida 
també durant el 2024 a Badalona com l’opció 
més triada per les famílies, en un 60%. Els 
comitats encara són majoritàriament catòlics 
en un 72%, però s’introdueixen elements de 
personalització com triar la música i fins i 
tot es poden visionar en streaming per a les 
persones que no poden assistir-hi en directe. 
Els dols més complexos són els derivats de 
morts sobtades, d’algú molt jove, d’un fill 
o d’una filla, per un suïcidi o quan es pro-
dueixen dues morts simultàniament o amb 
poc temps entre elles, tal i com remarca Mi-
riam Vázquez, psicòloga assessora de Pom-
pas Fúnebres Badalona. “Es produeixen en 
part perquè les ferides emocionals han estat 
invisibilitzades, ignorades i desateses. Per 
això és molt important no mirar cap a una 
altra banda i prendre consciència que la mort 
forma part de la vida”.
En aquest sentit, PFB desenvolupa diferents 
iniciatives, espais i recursos per trencar el 
tabú de la mort i contribuir a normalitzar-la. 

Ha editat la “Guia de lectura el dol i la pèr-
dua”, “la Capsa dels adéus”i “la Capsa del 
record”, que ofereix a la canalla que visita el 
tanatori materials amb què poder expressar 
les emocions a través de l’art. Com a iniciati-
va nova, s’han organitzat tres trobades “death 
cafè” per afavorir una conversa oberta sobre 
la mort i dol. La quarta es fa divendres 8 de 
novembre, a l’oficina d’atenció a famílies si-
tuada a Francesc Layret, 84. 

Programació especials en dates clau
Per aquests dies, hi ha activitats especials i 
ampliació d’horaris d’obertura de cementiris 
i espais de dol. Per segon any consecutiu es 
proposa l’acció de “L’arbre del record” per-
què les persones que visitin del 25 d’octubre 
al 3 de novembre el Tanatori de Badalona 
puguin deixar missatges en memòria dels 
difunts. També en aquest període, l’espai del 
Jardí del repòs i del Camí del repòs restarà 
obert de les 8h a les 17h de la tarda. Acullen 
els cada cop més demanats columbaris per a 
urnes, memorials cineraris i des de fa unes 

setmanes, el monument per al dol perinatal. 
Com record col·lectiu per a les persones 
que han traspassat aquest any, el dilluns 
4 de novembre a les 20h a Santa Maria es 
farà una missa de difunts. Serà un recorda-

tori musical amb la peça Pro Defunctic de 
Joan Brudieu, interpretat per la Capella de 
Música de Badalona de l’Orfeó Badaloní amb 
direcció de Jordi Sánchez-Caroz i amb Lluís 
Viladot a l’orgue.

TRIOMFA LA FUSIÓ I ES NORMALITZA EL CONCEPTE DE LA 
“CASTAWEEN” AMB EL MILLOR DE CADA PROPOSTA

Igual que del concepte de breakfast i luch 
apareix el “bruch” com la millor opció, es-
pecialment per als caps de setmana, també 
s’ha normalitzat celebrar la “Castaween”. 
S’ha agafat el millor d’ambòs costums, 
tradició i modernitat conviuen en aques-
ta diada d’homenatge i record als nostres 
difunts i de festa dels morts. El dia 1 de 
novembre, els vius visiten els cementiris i 
el dia 2, els morts visiten els vius. Els immi-
grants irlandesos van portar als Estats Units 
la festa que ha derivat en el Halloween i el 
colonialisme cultural nord-americà i la mà-

quina xinesa de producte a baix cost ha fet 
la resta. Les castanyes estan vinculades al 
petit àpat energètic i de temporada que els 
campaners s’enduien per suportar la tasca 
esgotadora de fer sonar i repicar les cam-
panyes per avisar del moment de pregar. I 
els petits panets que acompanyaven les nits 
de pregària són els renovats panellets. Cada 
temporada, els obradors oferixen novetats 
amb nous sabors i formes. Passarem la nit 
del 31 d’octubre envoltats dels nostres, tot 
menjant castanyes i panellets entre crits per 
la por de la pel·lícula que compartirem. 

Eva M. Gómez - redaccio@diaridebadalona.com

Des del dissabte 26 d’octubre fins al diu-
menge 3 de novembre l’horari d’obertura 
dels dos cementiris, el de Sant Pere i el 
del Sant Crist, serà de les 8h del matí fins 
a les 18h de la tarda. A tots dos equipa-
ments hi haurà un servei d’escales per a 
les persones que ho necessitin. Es reco-
mana accedir-hi amb transport públic i 
per garantir un bon servei donada d’alta 

Del 26 d’octubre al 3 de 
novembre els cementiris 
obriran de les 8h a les 18h

Durant aquesta temporada, els cementiris es tornen a omplir de flors fresques

demanda es reforçaran les freqüències 
i es fletaran serveis especials. La fre-
qüència de pas de la línia B3 durant 
aquest període serà de 15 minuts entre 
les 9h i les 18h. I la jornada de l’1 de 
novembre passarà cada 10-15 minuts 
També hi haurà els serveis especials 
(SE1 i SE2)  amb itineraris dissenyats 
per donar servei a tota la ciutat.





El pressupost ordinari de l’Ajunta-
ment per al 2025 és de 243 mi-
lions d’euros, 19 més que el del 
2024. L’increment de recursos es 
destina prioritàriament a quatre 
grans àmbits. La primera partida 
que suma sis milions més és la de 
recursos humans. La segona que 
més puja és la de Via Pública. És a 

dir, asfaltatge, senyalització, vore-
res... Aquí hi ha 3,3 milions més i 
en total en seran 43. Els recursos 
per al manteniment dels edificis 
municipals s’incrementa fins a 
gairebé 16 milions d’euros. En 
aquest paquet hi ha 6 milions per 
als mercats municipals i sobretot 
també es destinen diners per als 

equipaments esportius (Esports 
s’incrementa en 1,7 milions d’eu-
ros). Promoció Econòmica també 
rep 1,4 milions més. 
L’aprovació inicial del pressupost 
està fixada per al divendres 25 a 
mig matí, i es a partir d’aquest mo-
ment que es podrà conèixer el de-
tall de les partides de cada àmbit  

L’increment de la partida de 
recursos humans és de 6 mi-
lions d’euros i arriba als 82,5. 
L’aposta del govern passa, com 
no podia ser d’una altra manera, 
per ampliar la plantilla en, de 
moment, 112 persones el 2025. 

Es convocaran 112 
noves places per 
diferents posicions

Vint milions més de pressupost ordinari en el 
2025 per a reforçar punts clau com la planti-
lla de personal i els manteniments. Però sense 
conèixer el grau d’execució del pressupost del 

La reforma del Mercat Torner està contemplada en els pressupostos del 2025

S’estima que el dèficit de per-
sonal és d’unes 300 persones. 
Properament s’ofertaran pla-
ces de diferents perfils, com 
per treballar a la brigada i per  
reforçar l’equip d’educadors/
ores i treballadors/es socials.

ACTUALITAT BADALONA8 Eva M. Gómez - redaccio@diaridebadalona.com

FERNÁNDEZ FA UNA CRIDA A LA CIUTADANIA A RECLAMAR 
A LA GENERALITAT LA FALTA D’INVERSIÓ A BADALONA

Moment de l’audiència pública de dimecres.

En la sessió d’audiència pública dels 
pressupostos de dimecres a la tarda, 
els representants de les entitats secto-
rials i terrotirials, com és normal, s’in-
teressaven per saber si la inversió que 
afecta a la seva activitat o que és del seu 
barri estava inclosa en els comptes del 
2025. Evidentment, van aparèixer recla-
macions històriques, i endèmiques, de 
la ciutat. Es va preguntar sobre la nova 
escola Ventós Mir i l’Escola Badalona 
Port i per les accions pendents de des-
contaminació de la Platja de la Móra i 

intervencions per retenir la sorra des-
prés dels episodis de temporals. Juan 
Fernández, en la que seria les darre-
res intervenció pública com a regidor, 
va resituar que una cosa li pertocava 
a la Generalitat i la segona, al Minis-
teri “Prou d’assumir responsabilitats 
d’altres competències.” Fernández va   
compartir que ha arribat el moment que  
“l’Ajuntament es queixi i sobretot  tam-
bé la ciutadania.” Per sentenciar: “La 
Generalitat porta anys sense invertir a 
Badalona” 

Molts milions per a, encara, poques mans
2024 i amb 290 milions d’euros a les arques 
municipals acumulats d’actuacions no realit-
zades, hi ha inquietud sobre si la maquinària 
municipal podrà tirar endavant amb tot.





Alerta amb el paracetamol

D’entre les diferents propostes 
que es podran visitar durant 
el cap de setmana del 26 i 27 
d’octubre en el marc del Fes-
tival Arquitectònic 48h Open 
House a Badalona, l’organitza-
ció destaca la de la Torre Vella 
de Badalona, un edifici situat 
a Dalt de la Vila amb elements 
gòtics i renaixentistes que 
actualment està destinat a 
usos docents, com a seu del 
Col·legi Cultural. Estarà ober-
ta el diumenge de les 11h a 
les 14h i de les 16h a les 18h, 

La Torre 
Vella del 
Col·legi 
Cultural, 
recomanació 
del 48h 
Open House 
2024

es farà una visita guiada per 
la qual no cal inscripció prè-
via. També podrem tafanejar 
el BDN LAB, la Casa Garriga, 
la Casa Leo, el Museu Muni-
cipal, la Casa de l’Heura i la 
Casa dels Dofins, la Casa de 
la Vila i l’Edifici del Viver, la 
Casa L’Amigó i el nou jardí i 
s’ofereixen dos itineraris pels 
quals sí cal inscripció prèvia. 
Un itinerari que fa l’eix Pavelló 
Olímpic-Canal i un segon que 
recorrerà la ciutat a través de 
les seves rieres.
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La PILA es recarrega d’energia
Programa noves mobilitzacions per denunciar l’inclompliment de les 
dues administracions amb competències per tenir el nou institut La Riera 
Ara no és només la comunitat educa-
tiva la que reivindica que s’avanci en la 
construcció del nou institut La Riera, sinó 
que és l’entorn dels barris de Canyadó i 
Casagemes qui ho demana. Si més no, 
ja han recollit més de 500 signatures per 

pressionar que prosperin les diferents 
gestions que han de confluir en la cons-
trucció d’un nou institut en l’antiga escola 
Lola Anglada. L’ocupació d’aquest espai 
per part d’un col·lectiu que està generant 
conflictes de convivència al barri ha estat 

la gota que ha fet vessar el got. Tot aquest 
malestar es va evidenciar en la darrera re-
unió de la Plataforma Pro Institut La Rie-
ra, (PILA). El passat 10 d’octubre van tenir 
una de les reunions més nomboses des de 
feia anys. De la trobada han sortit accions. 
La Plataforma s’ha reunit amb tots els 
grups municipals de l’oposició i amb la 
Regidora d’Ensenyament i el de Polítiques 
Contra l’Ocupació Il·legal, i amb Mossos 
d’Esquadra. Han convocat per al dimarts 
29 d’octubre,davant de la biblioteca Joan 
Argenté, una assemblea oberta de barri. 
Presentaran una moció en el proper ple 
municipal, el dia 4 de novembre amb les 
seves reivindicacions. Prèviament, a les 
17h, quedaran davant de la biblioteca per 
anar plegats cap al ple. Es queixen dels 
reiterats incompliments per part de les 
administracions competents en fer realitat 
el nou centre: l’Ajuntament i la Generalitat. 
Volen saber, per exemple, com està el pro-
jecte d’habilitació dels baixos de Jumber-
ca per a allotjar els batxillerats el proper 
curs -ara hi són al Centre Cultural El Car-
me amb deficiències. També volen saber 
perquè la Generalitat no va recepcionar 
l’edifici del Lola Anglada abans de l’estiu.  

Rebasa, empresa pública orientada a la 
reactivació econòmica -entre les quals 
hi ha turisme-  destinarà uns 210.000 
euros per assumir totes les necessitats 
vinculades amb la participació de Ba-
dalona en la fira de turisme FITUR, que 
se celebrarà a Madrid del 22 al 26 de 
gener. El proveïdor que guanyi el con-
curs ha de responsabilitzar-se de tota 
la producció, muntatge, desmuntage, 
contingut audiovisual i dinamització. 
En la fira hi haurà gastronomia local,  
màgia i recreacions de l’època roma-
na, entre d’altres activitats.

Rebasa destina 
uns 210.000 
euros per portar 
Badalona a FITUR 

El fet que el paracetamol -analgè-
sic i antitèrmic habitual utilitzat en 
el tractament del dolor lleu o mo-
derat i de febre-, es pugui comprar 
sense recepta mèdica no facilita el 
seu ús responsable. Especialment, 
en persones que prenen deu o més 
medicaments de manera simul-
tània – que a Catalunya és el 9% 
de la població- la seva ingesta pot 

interferir en els efectes de la me-
dicació habitual. També cal estar 
alerta respecte de les persones que 
presenten signes de fragilitat, ja si-
guin per factors clínics o socials. 
Aquesta alerta la confirma Pere 
Tudela, responsable de Medicina 
Interna de l’Hospital Quirón Salud 
Badalona. “Ens hem de prendre 
una dosi menor d’un gram, pre-

ferentment, i només quan hi hagi 
dolor. Hem de fugir de la sobre-
exposició”. Salut insisteix que en 
la majoria dels casos amb 650 
mg s’obté igual benefici que pre-
nent-se un gram, però que aquesta 
decisió pot revertir en patir efectes 
adversos Substàncies com l’alco-
hol o altres medicaments també 
inhibeixen els seus efectes .

Salut recomana fer-ne un ús responsable, especialment 
triar les píndoles de 500mg i 650mg i evitar les d’1gram 
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Badalona per fi fa justícia al seu Alcalde Xifré

La cadira, obra de Pere Coll, està situada en la Plaça Alcalde Xifré 

D’alguna manera, el primer homenatge a 
l’Alcalde Xifré data del 1979 quan se li va 
dedicar la plaça, espai que ha permès ubicar 
la cadira en el lloc adequat, sota una olive-
ra i amb afluència de pas. Frederic Xifré va 
ser afusellat el 15 de febrer de 1940 en el 
Camp de la Bóta. Era un empresari local de 
la burgesia liberal compromès amb el repu-
blicanisme d’esquerres (ERC), va exercir el 
càrrec entre març del 1936 i gener de 1937. 
Llavors, va aprofitar un viatge de negocis a 
Bilbao per anar a Marsella a casa del seu 
germà, tot fugint de la pressió exercida per 
la FAI. Va tornar al novembre i es va quedar a 
Alella. No va valorar marxar a l’exili perquè no 
tenia delictes de sang, al contrari, destacava 
per haver ajudat a moltes persones, com es 
va fer evident en l’intent fallit per aconseguir 
certificats de descàrrega de les acusacions. El 
març de 1939 Xifré és detingut a Alella acusat 
d’haver estat cómplice de la situació de caos 
i assassinats viscuda a Badalona i es crea el 
Consell de Guerra Sumaríssim 4013. 
La mobilització per la seva defensa va ser 
molt gran i van sortir a la llum que va salvar 
a “persones d’ordre, monjos i sacerdots per-

seguits”. A favor seu van declarar, entre molts 
altres, els mossens de Santa Maria i de Sant 
Josep, els responsables de la Cartoixa de 
Montalegre, de les Clarisses, els treballadors 
de la seva empresa. Però res. L’Ajuntament no 
va  moure fitxa. L’únic delicte era haver estat 
alcalde en un període convuls i va ser mort 
sense cap garantia processal. En aquest cú-
mul de despropósits destaca que ni tan sols 
s’havia presentat per esdevenir alcalde. Xifré 
va accedir-hi després de la renúncia de Joa-
quim Deulofeu el març de 1936 per motius 
de salut. 

La cadira original encara avui
L’alcalde, Xavier Garcia Albiol, i l’artista Pere 
Coll, autor de l’escultura,  van descobrir, el 
diumenge 20 d’octubre, el monument, que 
reprodueix la cadira original en la qual llavors 
i encara avui seuen els alcaldes, tal com va 
destacar Marga Abras, directora del Museu. 
En el respatller hi ha els forats de les bales. 
Albiol va referir-se al respecte institucional 
als alcaldes democràtics per explicar el que 
per a alguns podia ser un episodi xocant: 
que un alcalde del PP homenatgés un d’ERC. 

Però el projecte és municipal. El Museu de 
Badalona ha liderat la feina encarregada arran 
d’una moció presentada per ERC, promoguda 
per l’Associació Alcalde Xifré i aprovada per 
tothom. Des de l’associació van criticar que 
no era ni la data ni el model d’inauguració 

que ells haurien dissenyat. Rosa Xifré, neta 
del malaguanyat alcalde,  es va negar a acom-
panyar Albiol a destapar la cadira.  Alguns 
van recordar durant que podria ser per les 
reticències inicials del PP per tirar endavant la 
proposta, que finalment ha inaugurat. 

Albiol inaugura “La cadira de l’alcalde” i es refereix a Frederic Xifré com “una persona 
assassinada pel règim franquista que el seu únic delicte era estimar Badalona”
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Fa uns vint anys que el Museu 
de Badalona perseguia exposar 
Torrents Lladó, i per fi, i sobre-
tot per la col·laboració de la 
seva filla, Maria Torrents, que 
és la comissària de la mostra,  
podem trobar fins el dia 25 de 
març el pintor més íntim. El 
Museu ha aconseguit aplegar 
un centenar d’obres, de tot 
tipus i etapes. Hi ha obres de 
l’inici, del pintor incipient que 

El Torrents Lladó més íntim i complet, 
exposat al Museu de Badalona en 100 
obres fins el 25 de març

fa un retrat al Joaquim Padrós 
amic. Hi ha paisatges exquisits 
d’influència impressionista. I 
sobretot, i especialment, hi ha 
retrat, pels que va obtenir ressò 
internacional. En va fer, entre 
d’altres, a Joan Carles I, a Jo-
sep Tarradellas, a Carolina de 
Mònaco i a Antonio de Senillo-
sa, que el tenim al Museu. Tam-
bé hi trobem obra inèdita apor-
tada pels badalonins que tenen 

FOCUS WEEK BADALONA: LA CIUTAT ES MOSTRA A 
LA METRÒPOLI DEL 29 D’OCTUBRE AL 3 DE NOVEMBRE 

En l’equador del Manifesta15, Ba-
dalona pren protagonisme amb una 
setmana en què serà el focus  del  
Festival. Serà del 29 d’octubre al 3 
de novembre, amb uns dies festius 
ideals per explorar una tardor plena 
de propostes culturals. A l’exposi-
ció d’Agnès Rodón a l’Espai Betúlia 
i al Gran Mantell de Leaafhoper al 
Carme, se suma la localització de la 
plaça de Pompeu Fabra amb projec-
cions, exposicions, tallers i recitals. 
Però el territori ja s’ha reivindicat. A 

hores d’ara, les propostes culturals 
del Manifesta15 han rebut 92.974 
visites, en la majoria visitants locals 
i regionals catalans. Les Tres Xeme-
neies són el principal punt d’atenció 
amb 46.205 visites. Que ningú no 
es perdi l’oportunitat de visitar-les i 
de pensar en les  seves possibilitats. 
Sens dubte, la visibilitat de la ciutat 
hauria estat molt superior si traves 
administratives no haguessin impe-
dit la instal·lació de l’obra “Rumors 
from the sea” a la Platja del Coco.

un Torrents Lladó a casa seva. 
Nascut a Badalona, va destacar 
de seguida com a  dibuixant i 
pintor, tot i que durant èpoques 
es dedicava a dissenyar esce-
nografies. En va fer per al Cír-
col Catòlic i també a Palma, on 
vivia des del 1968 i on va morir, 
sobtadament, el 1993. L’aporta-
ció del Govern Balear ha estat 
cabdal per aquesta primera ex-
posició,  i alhora retrospectiva.

L’AGENDA CULTURAL BADALONINA DELS PROPERS DIES!

Diumenge 27 d’octubre
Sardanes 
Rambla Badalona (Roca i Pi) 
Badalona Sardanista (11.30h) 

Dijous 7 de novembre 
Documental sobre muntany
Monogràfic sobre el Marroc 
C. Excursionista Badalona (20h)

Diumenge 27 d’octubre
Cinema familiar en Pack Màgic
La barca del Vent 
Teatre Margarida Xirgu (12h)

Diumenge 3 de novembre 
Cinema famIliar en català
La núvia cadàver  
Círcol Catòlic (18.00h) 

Dissabte 26 d’octubre
Cinema familiar en català (CINC) 
Kung Fu Panda 4 
Ocine Badalona CC Màgic (16h)

Dissabte 2 de novembre 
Cinema familiar en català (CINC) 
Garfield 
Ocine Badalona CC Màgic (16h)

Dimecres 30 d’octubre
Cinema DOCS del mes
El que em queda de tu 
Teatre Margarida Xirgu (20.00h)

Divendres 15 de novembre
Concert 
Rafa Sánchez (La Unión) 
Sarau 08911 (23.30h) 

Dibuix de Joaquim Padrós, retrat d’Antonio de Senillosa i de dos dels fills del pintor
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Lliurades les claus dels nous habitatges 
públics del Fondo

L’alcaldessa va fer entrega de les claus

38 pisos de lloguer del nou edifici de la plaça Alfons Comín

La consellera d’Habitage, Territori i Tran-
sició Ecològica, Sílvia Paneque, i l’alcal-
dessa de Santa Coloma, Mireia González, 
han lliurat les claus a les 38 persones ad-
judicatàries dels nous habitatges públics 
de l’edifici d’Alfons Comín. En el marc del 
projecte municipal de remodelació del Fon-
do, en l’àmbit d’actuació de l’Eix Bruc, i en 
el sòl cedit per l’Ajuntament, s’ha construït 
a la plaça Alfons Comín un bloc de pisos 
per part de l’INCASOL, empresa pública de 
la Generalitat per al foment de l’habitatge 
públic. Situat prop de l’edifici del Fondo 
on hi ha el mercat, la biblioteca i l’escola 
bressol; compta  amb una superfície total de 
4.800 m2 construïts, incloent-hi les plantes 
d’aparcament. L’alcaldessa, Mireia Gonzá-
lez, ha destacat que “aquesta promoció de 
38 habitatges estaran destinats en règim de 
lloguer assequible per a persones que ja vi-
vien a la ciutat i suposen una oportunitat per 
tenir un habitatge a un preu assequible”. En 
aquest sentit, ha volgut posar de manifest 
“l’esforç de l’equip de govern municipal per 

continuar incrementant el parc d’habitatge 
públic a la ciutat i de fet ja podem avançar 
que les properes setmanes es durà a terme 
el sorteig dels 16 habitatges dotacionals per 
a joves al barri de les Oliveres”. 

Un model d’eficiència energética
El nou edifici d’obra nova, sostenible i efi-
cient energèticament, disposa de serveis 
comunitaris i aparcament propi, amb una 
plaça d’aparcament per habitatge. De fet, 
aquest nou edifici s’inclou com a prova pilot 
en el projecte europeu SYN.IKIA per desen-
volupar edificis de balanç energètic positiu 
(PEB Plus Energy Buildings), amb sistemes 
de disseny per reduir la demanda energèti-
ca i una instal·lació centrada de producció 
d’electricitat amb plaques fotovoltaiques. 
L’edifici genera l’energia necessària per als 
seus espais comuns i també per al Cen-
tre d’Assistència Primària (CAP Fondo), 
esdevenint una comunitat energètica. Per 
poder participar en processos d’adjudica-
ció com aquest les persones interessades 

s’han d’inscriure prèviament en el Registre 
de Sol·licitants d’Habitatge amb Protecció 
Oficial de Catalunya. La inscripció té vigèn-
cia d’un any —cal anar renovant-la— i per 

accedir-hi s’ha de ser major d’edat, residir 
en un municipi català i complir amb el límit 
d’ingressos que estableix la normativa d’ha-
bitatges protegits.
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L’Ajuntament disposa actualment 
de 20 ordenances fiscals, 5 de 
preus públics i 1 ordenança de 
prestacions patrimonials. Com a 
norma general, es congelen pràc-
ticament tots els impostos. Pel 
que fa als que s’ajusten, l’IBI aug-
menta per sota de la inflació inte-
ranual i s’apuja un 2%, amb una 

L’IBI s’apuja un 2%, per sota de 
l’IPC, i es congelen pràcticament 
tots els impostos 

actualització del tipus que passa 
al 0,597 al 0,609, lluny del tipus 
màxim que podria arribar a l’1,23. 
L’impost sobre construccions i 
obres (ICIO) també puja mínima-
ment, amb un augment inferior a 
l’1%. Resulta necessari actualitzar 
també altres tarifes com són la im-
mobilització i retirada de vehicles 

amb la grua municipal (augmenta 
un 4%), l’estacionament de vehi-
cles en les zones blaves, que pas-
sarà d’1,45 a 1,50 euros/hora i la 
sanció de 6 a 6,50 euros. La resta 
d’impostos, taxes i preus públics 
no es modifiquen, aplicant els 
mateixos preus i tarifes des de fa 
8 anys.

Santa Coloma ha rebut el premi 
Visió Zero Municipal que re-
coneix els municipis amb una 
població superior a 100.000 
habitants que no han registrat 
cap víctima mortal per sinistre 
de trànsit el 2023. El regidor de 
Seguretat, Salva Tovar, i el res-

Santa Coloma, 
premiada per no tenir 
accidents mortals

Acords de la sessió del ple La ciutat, premiada al costat de Mataró

ponsable de l’Oficina d’Aten-
ció al Ciutadà i Atestats de la 
Policia Local, Germán Sola, 
van fer entrega del guardó a 
l’alcaldessa de la ciutat, Mi-
reia González. Mataró també 
ha estat distingida per segon 
any consecutiu amb el premi.

Cau un milió 
d’euros de 
l’Euromillón a 
Santa Coloma

El sorteig d’Euromillones del passat 
divendres 11 d’octubre de 2024 no 
va deixar encertants de primera cate-
goria (cinc números i dues estrelles). 
El bitllet encertant d’El Millón ha estat 
validat a l’administració de loteries 5 
de Santa Coloma de Gramenet (Barce-
lona), situada a l’Avinguda Pallaresa, 
90. El premi és d’un milió d’euros. El 
premi de 223.088,05 euros va ser va-
lidat a l’administració de loteries 2 de 
La Roda (Albacete).

A l’Avinguda Pallaresa

En les darreres setmanes l’Hospital ha dut 
a terme una sèrie de millores significatives 
al Servei de Laboratori amb l’objectiu de 
potenciar la qualitat i l’eficiència del seu 
servei. Entre les actuacions més desta-
cades, s’inclou l’ampliació dels espais 
dedicats a la Microbiologia, on s’ha in-
corporat una nova campana de protecció 
d’usuari i producte que obre la porta a l’ús 
de noves tècniques de diagnòstic. Aquesta 
nova tecnologia permet als professionals 
del laboratori realitzar processos amb una 
precisió i seguretat millorades, gràcies a 
un ambient controlat i estèril. A més, el 
projecte també ha contemplat la millora 
i condicionament de l’office destinat als 
professionals del laboratori. Aquest nou 
espai està dissenyat per facilitar el treball 
en equip i proporcionar un entorn de des-
cans i col·laboració més adequat per al 
personal, contribuint així al seu benestar.
Un altre aspecte rellevant de les millores 
és l’ampliació del magatzem del laboratori. 
Aquest nou espai permet una millor orga-
nització i gestió dels materials i reactius 

L’Esperit Sant expandeix l’espai de 
Microbiologia amb tecnologia que 
permet noves tècniques diagnostiques

necessaris per al funcionament diari del 
servei, assegurant una disponibilitat més 
immediata dels recursos i optimitzant els 
processos logístics. Amb aquestes actua-
cions, l’Hospital reafirma el seu compro-
mís amb la millora contínua dels seus 
serveis, assegurant que els professionals 
disposin de les eines i espais necessaris 
per oferir una atenció sanitària de qualitat, 

alhora que es promouen condicions òp-
times per al desenvolupament de la seva 
tasca. A més el laboratori incorporarà a 
la seva cartera de serveis d’urgències la 
sol·licitud de pèptids natriurètics. Aquesta 
prova és clau per distingir entre dispnea 
cardíaca i respiratòria i és molt útil en si-
tuacions clíniques on no està clara la cau-
sa de la dispnea.

Millores tecnològiques substancials
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TAU FORMAR: 40 anys transformant carreres 
professionals a Santa Coloma

Nous cursos per aquesta tardor

Ha format més de 50.000 alumnes i s’ha consolidat com una acadèmia de referència

En un món laboral cada cop més competi-
tiu, la formació contínua s’ha convertit en 
una necessitat essencial per avançar en la 
carrera professional i assegurar l’ocupabili-
tat a llarg termini. TAU FORMAR, amb més 
de 40 anys d’experiència, ha format més de 
50.000 alumnes i s’ha consolidat com una 
acadèmia de referència, oferint formació 
pràctica i orientada al món real.

Formació adaptada al mercat 
TAU FORMAR no és només una acadèmia, 
sinó un pont cap a l’èxit professional. Més 
del 50% dels seus estudiants han trobat 
feina després de completar els cursos, 
demostrant que una formació de qualitat 
és clau per mantenir-se competitiu en un 
mercat laboral que canvia constantment. 
“A TAU FORMAR creiem en la formació 
com una eina per a la transformació per-
sonal i professional, adaptant-nos a les 
demandes tecnològiques i l’evolució del 
mercat laboral”, afirma Dunya Martínez 
Fortuny, Directora de Talento a TAU. Amb 
més de 50 cursos anuals, TAU FORMAR 

ofereix opcions que van des de les compe-
tències més bàsiques fins a les més espe-
cialitzades, cobrint una àmplia varietat de 
sectors. Alguns dels cursos més destacats 
per a aquesta tardor inclouen: Excel Bàsic, 
nòmines i seguretat social II, ofimática bà-
sica i AcTIC Mitjà. 

Formació constant
Avui dia, la formació no acaba quan es tro-
ba una feina. Aprendre constantment és la 
clau per mantenir-se rellevant en un mercat 
laboral en constant canvi. La digitalització 
i les noves tecnologies han transformat 
completament els processos laborals, fent 
imprescindible que els treballadors estiguin 
actualitzats. TAU FORMAR és conscient 
d’aquesta realitat i ofereix formació que no 
es queda en la teoria, sinó que prepara els 
alumnes per afrontar els reptes reals del 
món laboral. Segons estudis recents, els 
professionals que inverteixen en la seva for-
mació tenen més probabilitats d’avançar en 
la seva carrera, obtenir ascensos o canviar 
de sector amb èxit. 

Històries d’èxit
Durant els seus més de 40 anys d’història, 
TAU FORMAR ha estat testimoni de com 
milers d’alumnes han canviat el rumb de 
les seves carreres professionals gràcies a la 

formació. Històries d’èxit que van començar 
amb una simple decisió: inscriure’s en un 
dels seus cursos. No només es tracta de 
millorar el currículum, sinó de potenciar la 
confiança i les competències.

Aquesta actuació està finançada pels fons 
NextGeneration-EU

Primer pas per a la 
reforma del Pavelló 
del Raval

Més de 3.8 milions d’euros d’inversió

La Junta de Govern ha aprovat el projecte 
executiu de la rehabilitació del pavelló es-
portiu municipal del Raval amb un pressu-
post de 3.816.152 euros (despeses direc-
tes i IVA inclòs). Es tracta d’una actuació 
finançada pel fons Next Generation EU, el 
Programa d’Impuls a la Rehabilitació d’Edi-
ficis Públics del Pla de Recuperació, Trans-
formació i Resiliència, aportarà més de 2,7 
milions d’euros. El Pavelló del Raval és un 
equipament municipal edificat el 1995 amb 
2.686 m² en dos nivells i ubicat al parc 
dels Pins. El nombre de persones usuàries 
potencials que es beneficiaran d’aquesta 
renovació s’estima en 25.000, per tant, el 
projecte té un impacte alt per a l’entorn, el 
barri i el conjunt de la ciutat.

Millora de l’eficiència energètica
Un dels objectius de la intervenció és 

aconseguir un edifici autosuficient energè-
ticament o de consum gairebé nul amb la 
producció d’energia solar fotovoltaica per 
cobrir la totalitat de la demanda energètica 
(aigua calenta sanitària, electricitat, enllu-
menat, ventilació i calefacció). També es 
busca millorar la integració de l’equipament 
a l’entorn amb estratègies de naturalització 
que incrementin el verd urbà i la biodiversi-
tat. Aquestes actuacions es complementen 
amb millores funcionals, d’accessibili-
tat, habitabilitat i conservació per adaptar 
l’edifici a la normativa actual. L’equipament 
esdevindrà inclusiu, adaptat a persones 
amb diversitat funcional, mitjançant la ins-
tal·lació d’un ascensor, accessos adaptats 
als vestidors, nova senyalització i millores 
d’accessibilitat a les graderies. Un projec-
te que fa que Santa Coloma faci un salt de 
qualitat. 
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Santa Coloma ja té 4,5km de carril bici metropolità

Manca un darrer tram de carril
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En el marc de l’aposta municipal 
per una mobilitat més saludable i 
sostenible, han finalitzat les obres 
de construcció del tram del carril 
bici metropolità Bicivia 8, paral·lel 
al riu Besòs, des de la rotonda de 
la B-20 fins a la fàbrica Cacaolat. 
En concret, s’han executat uns 
850 m més d’aquest vial que, 
en sentit nord, ha d’unir Santa 
Coloma amb Montcada i Reixac, 
quedant enllestida així la con-
nexió entre el pont de la B-20, a 
l’av. Pallaresa, i el carril bici que 
uneix Can Zam amb el cementiri 
municipal. Aquesta actuació ha 
comptat amb el suport del Pla 
de Recuperació, Transformació i 
Resiliència (PRTR), finançat per 
la UnióEuropea – NextGeneratio-
nEU. 

La ruta
El Bicivia 8 s’inicia a la rotonda de 
Can Peixauet i recorre el passeig 
de la Salzereda per endinsar-se 
a Can Zam. En total, 2,6 km que 

se sumen per arribar a gairebé 
4,5 km de carril bici operatius a 
la ciutat.

El darrer tram, al 2025
Estan licitades i adjudicades les 
obres del tram de 900 m pen-
dent entre el cementiri i la fron-
tera entre els municipis de Santa 
Coloma de Gramenet i Montcada 
i Reixach. Els treballs s’iniciaran 
entre finals d’any i principis de 
2025 i duraran uns 7 mesos. En 
aquest cas, el projecte inclou una 
connexió per a vianants i bicicle-
tes entre el Bicivia 8 i el polígon 
industrial del Bosc Llarg. Pel que 
fa a l’altre carrill metropolità que 
creua la ciutat, el Bicivia 5, en els 
darrers set anys, s’han executat 
750 m del tram que uneix el Pont 
Vell amb el passeig de Llorenç 
Serra i la plaça de la Vila, 400 m 
a la rambla del Fondo, i mig qui-
lòmetre més de tram, amb convi-
vència amb el trànsit, a la rambla 
de Sant Sebastià.

Ha format més de 50.000 alumnes i s’ha consolidat com una acadèmia de referència



L’Esperit Sant completa la segona 
fase de millores al Bloc Quirúrgic

Noves taules quirúrgiques

S’han completat les obres de condicionament dels quiròfans 1,2 3 i 4

L’Hospital ha completat una nova fase 
d’obres de condicionament i millora al 
Bloc Quirúrgic. Aquestes actuacions s’han 
centrat en la renovació i actualització dels 
quiròfans que faltaven (1,2,3 i 4) amb l’ob-
jectiu de garantir un entorn més modern i 
segur per als pacients i els professionals.
Aquestes actualitzacions inclouen la subs-
titució de les portes automàtiques d’accés 
per versions més modernes, que milloren 
la seguretat i l’eficiència operativa.  Altres 
treballs han inclòs la reparació de parets i 
sostres, amb l’aplicació de pintura espe-
cial per a totes les zones afectades. A més, 
s’han instal·lat noves lluminàries LED a la 
sala de reanimació (REA) les quals ofe-
reixen un millor rendiment visual i perme-
ten ajustar la intensitat lumínica. Aquesta 
millora no només incrementa el confort 
dels pacients, sinó que també redueix 
el consum energètic. Aquestes millores 
subratllen el compromís de l’Hospital amb 
l’excel·lència quirúrgica i la seguretat, i 
són només un pas més en el procés de 

modernització contínua del servei.

Dues noves taules quirúrgiques 
El bloc quirúrgic de la Fundació Hospital 
de l’Esperit Sant (FHES) ha incorporat dues 
noves taules quirúrgiques d’última genera-
ció amb l’objectiu de millorar la seguretat 
del pacient i optimitzar el treball dels equips 
mèdics durant les intervencions. Aquestes 
noves taules, instal·lades als quiròfans 1 i 
3, estan dissenyades amb una tecnologia 
molt avançada amb sistemes automatitzats, 
oferint una major versatilitat i adaptabilitat 
per a diferents tipus de cirurgies, i això 
permet una millor col·locació del pacient i 
contribuint a una reducció dels temps qui-
rúrgics, a més de millorar les condicions 
ergonòmiques per al personal mèdic. Amb 
aquesta millora tecnològica, la FHES re-
força el seu compromís amb la qualitat as-
sistencial i la seguretat del pacient, posant 
a disposició de l’equip quirúrgic eines cap-
davanteres per oferir una atenció excel·lent. 
La implementació de les noves taules qui-

rúrgiques forma part del pla de renovació 
i millora contínua de les instal·lacions de 
la FHES, assegurant que es mantingui a 

l’avantguarda de la tecnologia mèdica i ofe-
rint un entorn d’alta qualitat per pacients i 
professionals.

ELS BARRIS DE SANTA ROSA I RAVAL RECUPEREN 
EL SERVEI DE BUS METROPOLITÀ

Les obres de reurbanització de l’avinguda 
Generalitat, entre Can Peixauet i c. Sant Jordi, 
han provocat en les darreres setmanes afec-
tacions en el recorregut de les línies d’auto-
busos urbans que travessen aquest eix viari. 
Un cop construïts els col·lectors de recollida 
d’aigües residuals i pluvials a l’encreuament 
de l’av Generalitat amb el c. Sant Jordi, des 
del passat 11 d’octubre aquesta cruïlla es 

va obrir al trànsit pel transport públic i es 
va normalitzar el servei de bus metropolità 
que dona cobertura als barris de Santa Rosa 
i Raval. La línia B-81 ha modificat el seu 
recorregut, des del c. Circumval·lació baixa 
per Sant Jordi fins a l’encreuament amb av 
Generalitat, i gira per aquesta avinguda per 
tornar a pujar pel c. Pau Claris i recuperar el 
seu recorregut habitual.

Santa Coloma compta amb una nova 
electrolinera al carrer Sagarra, 16. Un 
punt de recàrrega ràpida de vehicles 
elèctrics que se suma als de l’avinguda 
Pallaresa, 86, i passeig Salzereda, 67, 
que ja donen servei a la ciutadania des 
d’abans de l’estiu. Aquesta electroline-
ra, que ja està operativa, forma part del 
programa MetroCHARGE d’aprofitament 

S’estrena el tercer punt 
de recàrrega de vehicles 
elèctrics a la via pública

Es poden carregar 12 vehicles a les 3 electrolineres

de fonts d’energia no convencionals 
de l’Àrea Metropolitana de Barcelona 
(AMB) i Transports Metropolitans de 
Barcelona (TMB), amb finançament 
dels fons Next Generation-UE La ciu-
tat ja disposa així de 3 electrolineres 
metropolitanes amb una capacitat per 
a recarregar fins a 12 vehicles elèctrics 
simultàniament. 
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El servei es torna a activar després d’obres





Sant Adrià amplia els punts de càrrega per a vehicles 
elèctrics amb l’electrolinera de la Rambleta

L’electrolinera és de l’AMB

L’ampliació de les electrolineres s’uneix a la consolidació del servei de Bicibox
Sant Adrià de Besòs continua apostant per 
la mobilitat sostenible i ha ampliat la seva 
xarxa de punts de càrrega per a vehicles 
elèctrics amb la posada en funcionament 
de la nova electrolinera situada a la Ram-
bleta. Aquesta instal·lació s’uneix a altres 
punts de càrrega repartits per tota la ciu-
tat, facilitant l’ús de vehicles elèctrics i 
contribuint a la reducció de la petjada de 
carboni. 

Diferents localitzacions
Actualment, Sant Adrià compta amb diver-
sos punts de càrrega per a vehicles elèctrics, 
que es poden trobar a diferents ubicacions 
estratègiques, com a l’ Aparcament La Vila, 
situat a la Plaça de la Vila, 9, al Parking 
Platja, a l’Avinguda de la Platja, 2, i als ca-
rrers Ramon Llull i Tibidabo.  L’obertura de 
l’electrolinera a la Rambleta reforça l’oferta 
de serveis per als usuaris de vehicles elèc-
trics, que ara disposen de més opcions per 
carregar els seus cotxes de manera còmoda 
dins del municipi.

BiciBox ja funcionant
A més, fa mesos que el servei de Bicibox, 
un sistema d’aparcament segur per a bi-
cicletes, està en funcionament a la ciutat. 
Aquest servei ofereix als usuaris un espai 
on poden deixar les seves bicicletes amb 

seguretat, fomentant l’ús de la bicicleta com 
a mitjà de transport ecològic i sostenible. 
L’Ajuntament de Sant Adrià ha reafirmat el 
seu compromís amb la mobilitat sostenible, 
treballant per impulsar alternatives de trans-
port que millorin la qualitat de vida dels ciu-

tadans i redueixin l’impacte ambiental. Amb 
aquestes accions, Sant Adrià de Besòs es 
consolida com una ciutat capdavantera en 
la promoció de la mobilitat sostenible, ofe-
rint solucions adaptades i de qualitat atots 
els usuaris.

SANT ADRIÀ TREBALLA EN UNA NOVA ORDENANÇA PER 
COMBATRE ELS MALS OLORS

L’Ajuntament de Sant Adrià de Besòs ha 
iniciat el desenvolupament d’una orde-
nança destinada a regular i combatre la 
problemàtica dels mals olors al municipi. 
Aquest mes d’octubre s’ha celebrat una 
sessió de treball que va reunir diversos ac-
tors implicats, incloent-hi experts en medi 
ambient de Badalona, representants de la 
Diputació de Barcelona, així com empre-
ses i associacions com Airenet i el Remei 
Badalona. L’objectiu d’aquesta ordenança 
és afrontar una problemàtica compartida 

per molts veïns, on la participació ciuta-
dana serà clau per dissenyar polítiques 
eficaces. “La participació de la ciutadania 
és essencial per fer polítiques útils”, han 
afirmat des de l’Ajuntament, subratllant 
la importància d’escoltar les necessitats i 
preocupacions dels residents. Amb aquest 
nou pas, Sant Adrià reafirma el seu com-
promís amb la millora de la qualitat de 
vida dels seus habitants, treballant de ma-
nera col·laborativa per trobar solucions a 
aquesta problemàtica ambiental.

La Unitat de Tuberculosi Experimental 
de l’Institut de Recerca Germans Trias i 
Pujol (IGTP) va presentar en exclusiva 
un innovador joc de taula cooperatiu so-
bre la tuberculosi, anomenat “Amenaça 
Tuberculosi”, en un taller celebrat a la 
Biblioteca Montbau-Albert Pérez Baró, 
de Barcelona. El joc, creat per cinc in-
vestigadors de la Unitat - Mariona Cor-

L’IGTP estrena un joc de 
taula cooperatiu per mostrar 
conceptes bàsics de la 
tuberculosi 

El joc es diu ‘Amenaça Tuberculosi’

tacans, Pablo Soldevilla, Maria Vidal, 
Kaori Levy da Fonseca i Diego Emilio 
Aznar -, juntament amb la líder del grup, 
la Dra. Cristina Vilaplana, està dirigit a 
la població general major de 14 anys i 
té com a objectiu difondre les nocions 
bàsiques de la malaltia seguint un for-
mat lúdic i interactiu. El taller ha estat 
tot un èxit
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Reunió de treball entre diferents actors
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La IA al servei del comerç: formació a Sant Adrià 
per implementar intel·ligència artificial als negocis

Oportunitat formativa

Formació relacionada amb màrqueting, comercialització i mercats exteriors

L’Ajuntament de Sant Adrià de Besòs, en 
col·laboració amb els Ajuntaments de Ba-
dalona i Santa Coloma de Gramenet, i amb 
el finançament de la Diputació de Barcelona, 
ha programat aquest curs amb l’objectiu que 
les persones participants puguin adquirir 
les habilitats necessàries per fer servir eines 
d’Intel·ligència Artificial (IA) en la generació 
de textos, redacció de continguts, creació 
de webs, vídeos i presentacions, optimitzant 
així els processos de màrqueting (estalvi de 
temps, millora de l’eficiència i optimització 
de recursos). La formació tindrà lloc els dies 
22 d’octubre, de 13.30 a 16.30 hores, i 24 i 
29 d’octubre, de 13.30 a 16.00h, en modalitat 
en línia. El curs sobre intel·ligència artificial 
(IA) aplicada al màrqueting digital es divideix 
en tres sessions que cobreixen una àmplia 
gamma de continguts. En la primera part, es 
realitzarà una introducció a la IA aplicada al 
màrqueting digital, explorant el seu impacte, 
evolució i els avantatges que aporta, junta-
ment amb les darreres novetats en aquest 
camp. A continuació, es parlarà de com uti-

litzar la IA per optimitzar les estratègies de 
contingut a les xarxes socials, destacant la 
personalització de continguts, la millora de 
la segmentació de l’audiència i la previsió de 
tendències i comportaments de compra. 

Text amb IA
El curs també inclourà una secció dedicada 
a la creació de textos amb IA, on els partici-
pants es familiaritzaran amb eines com Chat-
GPT, LuzIA, Bing i altres, explorant el seu 
funcionament, avantatges i desavantatges, 
així com recomanacions d’ús. A més, es pre-
sentaran exemples d’eines d’IA per a la crea-
ció de webs i anàlisi de dades. Una part clau 
del curs serà l’aprenentatge de ‘prompts’ en 
IA per a la creació de continguts, comprenent 
el seu funcionament i beneficis. Es duran a 
terme exercicis pràctics per experimentar 
amb les eines mostrades, seguit d’una anàlisi 
de casos d’èxit d’empreses que han integrat 
la IA en les seves estratègies de màrque-
ting digital.Finalment, es donaran consells 
i recursos per fer els primers passos en la 

implementació de la IA en les estratègies de 
màrqueting, i es conclourà amb una sessió 
de resolució de dubtes i un debat final sobre 

la responsabilitat en l’ús de la IA.

En marxa la III edició 
del BiblioPati a La Mina

El programa va començar el curs 22-23

Notícia: desdelamina.net 
La iniciativa ‘BiblioPati’, un esforç conjunt 
entre la Biblioteca Font de La Mina i l’Insti-
tut Escola La Mina, porta cada quinze dies 
una selecció de llibres al pati de l’institut 
durant l’estona de descans de les estu-
diants. El programa va començar durant el 
curs 22-23, i és molt ben valorat per l’èxit 
de participació i la bona acceptació entre 
les alumnes que s’hi apropen. L’objectiu, 
segons ens comenta na Montserrat Espuga 
de la Biblioteca, és doble: per una banda, 
es vol apropar l’equipament de la biblioteca 

a un públic que potser encara no el coneix, 
mentre que per l’altre es vol fomentar la 
lectura i la comprensió lectora de les estu-
diants. Per a poder realitzar els préstecs cal 
tenir el carnet de la Xarxa de Biblioteques, 
cosa que el personal facilita en els pocs 
casos en què no es disposa. D’aquesta ma-
nera les joves es poden endur els llibres a 
casa i retornar-los la pròxima vegada que 
s’instal·la el ‘BiblioPati’ o directament anant 
a la biblioteca. Les estudiants també tenen 
un paper protagonista en la selecció de lli-
bres que s’ofereixen.



Sant Adrià de Besòs ha estat present a la 
prestigiosa fira EXPO REAL de Munich, un 
dels esdeveniments més importants d’Eu-
ropa dedicat al sector immobiliari i d’inver-
sions. L’alcaldessa de la ciutat, Filo Cañete, 
va encapçalar la delegació adrianenca, amb 
l’objectiu de donar a conèixer els projectes de 
desenvolupament de la ciutat i cercar noves 
oportunitats d’inversió. EXPO REAL, celebra-
da anualment a Munich, és una fira interna-
cional de referència per al sector immobiliari, 
que reuneix professionals de tot el món per 
explorar nous projectes, fomentar col·labora-

Sant Adrià de Besòs, present 
a EXPO REAL Munich per 
impulsar noves inversions

L’esdeveniment es va celebrar a Alemanya

cions i potenciar el creixement econòmic en 
diverses àrees urbanes. Aquesta plataforma 
serveix per establir connexions entre ciutats, 
inversors, promotors i empreses, facilitant 
l’intercanvi d’idees i recursos per al desen-
volupament de projectes d’infraestructures, 
habitatge i negocis. Sant Adrià es presenta 
com una ciutat amb un gran potencial dins 
de l’Àrea Metropolitana de Barcelona. Els 
principals objectius de recerca en aquest es-
deveniment han estat la promoció de l’activi-
tat econòmica, la creació de nous habitatges 
i el foment de l’economia verda.

L’alcaldessa Filo Cañete demana mesures 
urgents per eliminar les armes al barri de La Mina
Després del tiroteig recent, succeït el passat 5 d’octubre

Es demana més presència dels Mossos

Després del tiroteig recent al barri de La 
Mina, succeït el passat 5 d’octubre, l’alcal-

dessa de Sant Adrià de Besòs, Filo Cañete, 
ha expressat la seva preocupació per la se-
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guretat de la zona i ha fet una crida urgent 
per posar fi a la presència d’armes al barri. 

Cañete ha destacat la necessitat de prendre 
mesures contundents per garantir la segu-
retat dels veïns i ha subratllat que la situació 
actual és preocupant, per la sensació “d’im-
punitat” que hi ha. Des de l’Ajuntament re-
clamen més presencia policial.  “La prioritat 
és eliminar les armes de La Mina i assegu-
rar que aquest tipus de successos no es re-
peteixin,” va afirmar l’alcaldessa. Cañete va 
insistir que l’Ajuntament, en col·laboració 
amb les forces de seguretat, ha de treballar 
de manera més eficaç per reduir la violèn-
cia i millorar la convivència al barri, un lloc 
marcat per episodis de delinqüència i inse-
guretat. Pròximament, l’alcaldessa de Sant 
Adrià es reunirà amb la nova consellera 
d’Interior, Núria Parlon, per abordar la segu-
retat al barri. Aquest tiroteig, que ha generat 
una gran preocupació entre els residents, 
ha fet que la qüestió de la seguretat torni 
a estar en el centre del debat a Sant Adrià. 
L’alcaldessa ha expressat que es reforçaran 
les accions per recuperar la tranquil·litat i la 
confiança dels ciutadans.



Dues victòries en tres partits. I la derro-
ta, ajustada al camp del València Basket. 
Quin inici de la Penya a la màxima com-
petició estatal en la seva estrena històrica. 
L’equip de Jordi Vizcaino va saber patir i 
remuntar contra un Ensino que es va mos-
trar molt competitiu duran tot el matx (72-
67). Alima Dembelé líder anotadora amb 
16 punts i 7 rebots i Helena López amb 11 
punts i 4 assistències han estat les més 
decisives del partit.
Les verd-i-negres tenen aquest cap de 

setmana (dissabte 19:00h hora peninsu-
lar) un partit de màxima exigència a la 
pista del Spar Gran Canària, dirigit pel 
tècnic badaloní César Aneas. Tot i que 
només estem a l’inici de temporada i 
l’objectiu principal sigui la permanèn-
cia, la dinàmica està sent molt positiva 
que, juntament amb una plantilla molt 
compensada, fa que es pugui somiar 
amb grans objectius com una hipotètica 
classificació per a la Copa de la Reina a 
curt plaç.

Els 17 punts de Tomic, els 16 de 
Pustovyi i els 15 de Dostson van 
resultar insuficients per a poder 
competir fins als instants final 
davant un Besiktas que va domi-
nar el rebot - tot i tenir menys 
centímetres que els verd-i-ne-
gres-, i ser molt més regulars en 
els moments decisius. La Penya 
va començar imposant el seu 
ritme i aconseguint un +6/+7 

La crisi segueix

a l’inici de l matx, dominant el 
Besiktas i controlant els “killers” 
del conjunt turc.A mesura que el 
partit va anar avançant, la Penya 
va pecar de rebot, un aspecte 
que no millora a mesura que 
els partits avancen. Tomic+Pus-
to+Dotson van anotar 48 punts 
dels 76 totals. En el tram final 
del matx, quan tot estava per 
decidir, van arribar les males 

decisions en atac - acompanyat 
de pèrdues i tirs lliures errats 
- i desconnexions en defensa 
que van guiar al conjunt turc a 
aconseguir la victòria. És la si-
sena derrota consecutiva en els 
últims set partits. La imatge va 
millorar, sí, però encara falta el 
més important per tornar al camí 
de la victòria: regularitat i inten-
sitat.

Nou contratemps pel Joven-
tut de Badalona que ve com 
la seva aposta forrta pel la 
posició d’alapívot, Michael 
Ruzic cau lesionat i podria 
estar de baixa fins a 2 mesos. 
Ruzic va rebre un cop al dit 
de la mà dreta al darrer en-
trenament a Turquia, abans 
de disputar el partit contra 
el Besiktas a l’Eurocup. Amb 
Tomic-Pustovy al cinic i 

Foto: penya.com

Foto: penya.com
només Gates com a pur qua-
tre, la Penya ha de valorar 
seriosament si anar al mercat 
per un  interior - necessari 
veient la crisi en rebots - o 
confiar en Kraag com a fals 
qautre i més minutatge per 
Busquets a la posició d’aler. 
Una decisió que no hauria 
de trigar molt a prendre’s ja 
que el calendari és molt exi-
gent i els rivals no perdonen.

Com un coet 
a Lliga Femenina 1

Foto: penya.com
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La Penya millora la imatge, però insuficient 
per guanyar a Turquia (82-76)

Michael Ruzic, out 



Després de deixar una imatge molt do-
lenta dimecres a Eurocup contra els 
Wolves, la Penya no va reaccionar i va 
encaixar la tercera derrota consecutiva 
a Lliga Endesa. L’última, contra el Breo-
gán, equip que no coneixia la victòria i 
que, sobre els papers, ha d’estar a la part 
baixa de la taula.
La Penya va tornar a ser molt irregular 
tot el matx, amb errors defensius bàsics i 
poc encert des del tir exterior (5/21 T3). 

Es van tornar a veure evidències de falta 
de creativitat en atac. 70 punts dissabte i 
63 dimecres passat. Ante Tomic (18p+7r) 
i Pustovyi (15p) van ser els referents dels 
badalonins.
Calendari pròxim pels de Miret: dimarts 
a les 19:00h, partit d’Eurocup a Besiktas, 
dissabte a les 18:00h a la pista del Bas-
konia i dimarts dia 29 a les 20:30h, nova 
jornada europea a casa contra el co-líder 
Gran Canària.

Calendari de màxima exigència
Baskonia, Gran Canària (Eurocup) i Bàsquet Girona són els pròxims partits 
per als verd-i-negres, obligats a reaccionar a la Lliga Endesa

18 experts han d’impulsar millores educatives

Dissabte a les 18:00h, la Penya jugarà a 
la pista complicada del Baskonia. Cert és 
que la Penya ha guanyat els últims quatre 
enfrontaments i se li dona bé el conjunt 
de Vitòria, però la realitat anímica dels 
dos conjunts és totalment contrària. Els 
verd-i-negres hauran de pujar el nivell 
físic i igualar el ritme accelerat dels de 
Pablo Laso.
Dimarts dia 29, el Gran Canària visita 
l’Olímpic en la sisena jornada d’Eurocup. 
Amb balanç de 2-3 a Europa, els verd-
i-negres no es poden permetre una nova 
derrota si l’objectiu final és tenir factor 
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pista per uns possibles creuaments fi-
nals a Eurocup. Brussino, Homeseley (la 
Penya va preguntar per ell), Thomasson, 
els exteriors més determinants del con-
junt de Lakovic, que sempre són una forta 
amença si tenen el dia. 
Aquell cap de setmana, dia 2 de novem-
bre, partit clau - i és trist dir-ho a aques-
tes alçades de curs-, contra el Bàsquet 
Girona. Només val la victòria. Serà el re-
torn d’Albert Ventura a l’Olímpic, després 
de deixar la Penya. Un homenatge més 
que digne per ovacionar l’històric capità 
verd-i-negre
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Setmana negra 
a l’Olímpic

Michael Ruzic, out 



Cristian Muñiz operat del menisc

El Badalona continua sense puntuar com a visitant

El Badalona viu un 
malson amb les lesions

El Peralada capgira el gol de Mario al minut 9 (2-1)

L’equip compta ara amb cinc lesionats. 
Aquesta setmana recuperarà a Estellés

El Badalona va patir la seva quarta derrota 
a la lliga, totes quatre com a visitant. Al 
contrari d’altres partits els de Jordi López 
van merèixer un millor resultat. Els es-

Al marge dels resultats irregulars el Ba-
dalona viu un autèntic malson amb les 
lesions. L’equip aquesta setmana amb 
cinc baixes, però altres jugadors també 
han hagut de passar per la infermeria 
i perdre’s algun partit d’aquest inici de 
temporada. El davanter Álvaro Vázquez 
va poder jugar a Peralada després d’ha-
ver sigut baixa el partit anterior disputat 
a l’Estadi contra el Mollerussa. Sergio 
Bermudo i Jaume Piñol sí que van poder 
tornar al terreny de joc en el partit con-
tra els lleidatans. Per al partit d’aquest 
diumenge s’espera el retorn d’Albert 
Estellés El capità de l’equip Cristian 
Márquez, lesionat en el partit contra 
el Mollerussa, pateix unes molèsties 
al psoes. Segons evolucioni durant la 
setmana podria estar disponible per al 
partit d’aquest diumenge. . La resta de 
jugadors que encara són baixa tenen 
algunes setmanes pel davant abans 
de poder ser sota les ordres de Jordi 

Foto: CF Badalona

capulats es van trobar amb un cúmul de 
circumstàncies que van anar a la seva 
contra com les lesions d’Àlex Rico i Da-
vid Jiménez i l’expulsió de Toni Larrosa. 

López. Cristian Muñiz s’ha vist sotmès 
aquesta setmana a una artroscòpia per 
la seva lesió al menisc. El seu període 
de recuperació serrà d’entre 2 i 3 me-
sos. Genís Blasco, un dels fitxatges de 
més renom de la temporada, encara no 
ha pogut mostrar la seva qualitat. Una 
lesió tendinosa a la zona de l’abdomen 
li impedeix poder tornar als entrena-
ments. La seva tornada anirà subjecta 
a la seva evolució durant les pròximes 
setmanes. Jordi López tampoc pot 
comptar amb els davanters Dani Homet 
i German Fassani. Homet pateix una 
lesió al múscul de la cama dreta. S’es-
pera que pugui tornar als entrenaments 
en un termini de 2-3 setmanes, segons 
vagi la seva evolució. Fassani, lesionat 
en el darrer partit disputat a l’Estadi, 
pateix molèsties al tendó a l’abductor 
de la cama esquerra a més d’un inici de 
pubàlgia. Els serveis mèdics mantenen 
un pronòstic incert.
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El Badalona va fer un bon inici de partit 
amb molta intensitat i domini del joc. Al 
minut 9 Mario aprofitava una gran assis-
tència de David Jiménez per fer el primer 
gol del partit. L’alt ritme de joc de tots dos 
equips va provocar contínues arribades a 
les dues porteries. Mario va perdonar el 
segon gol en una clara jugada a la contra. 
A continuació va arribar el gol de l’empat 
mitjançant Traoré, aprofitant una assistèn-
cia de Llorenç. La segona part no podia 
començar de pitjor forma. Jordi es veia 
obligat a treure a Àlex Rico per un fort 
cop rebut poc abans del descans. Al minut 
51 l’àrbitre mostrava la targeta vermella a 
Toni Larrosa per una entrada a un jugador 
local. Malgrat la inferioritat numèrica el 
Badalona no va renunciar a l’atac. Pablo 
Ufano va gaudir de l’opció més clara de 
perill, juntament amb una acció de Marc 
Alegre. Al minut 84 Khalid feia el segon 
gol dels locals després d’una jugada per 
banda de Santi Varese. Amb aquesta de-
rrota el Badalona torna a la zona de perill 
amb set punts. Diumenge rebrà a l’Estadi 

la visita de l’Atlètic Lleida, equip que es 
troba amb els mateixos punts que els es-
capulats

Derrota del juvenil
L’equip juvenil va perdre el seu segon 
partit consecutiu. Els nois d’Isaac Fabre-
gat van caure contra el Sant Domingo (0-
2). Els dos gols visitants van arribar a la 
segona part, després que els badalonins 
tinguessin les seves opcions de perill. 
Amb aquesta derrota el juvenil escapulat 
és novè a la classificació amb 9 punts. 
Aquest cap de setmana visitaran el sem-
pre difícil camp de la Damm, a la nova 
ciutat esportiva del club cerveser situada 
a Montjuïc.

Fitxatge internacional
El Badalona ha anunciat la incorporació a 
l’equip juvenil de Morgan, jugador d’origen 
egipci. Aquesta és la primera incorporació 
d’una xarxa internacional creada per la 
nova propietat de la SAE, la qual té l’objec-
tiu de convertir el seu futbol base en la por-
ta d’entrada a Europa per a joves jugadors
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Les de Ferran Cabello no aprofiten la superioritat numérica

Foto: Liga F

El Levante Badalona no va poder passar de 
l’empat a zero contra el Costa Adeje Tene-
rife. Les de Ferran Cabello no van saber 
aprofitar la superioritat numèrica amb la 
qual van jugar durant més de 55 minuts, 
després de l’expulsió de la defensa visitant 
Dembelé. Les de Badalona van posar setge 
sobre la porteria de les tinerfenyes, però la 
manca d’encert i la maca de definició no 
van fer possible la victòria. Les de Bada-
lona van fer un pas endavant a la sego-
na part, en la qual Cabello va posar tota 
la carn a la graella amb diferents canvis 
ofensius. Maria Llompart va disposar de la 
millor ocasió de perill, juntament amb un 
parell d’accions d’Irina Uribe. Les insulars 
van fer un gran treball defensiu, i fins i tot, 
es van atrevir a intentar arribar a la porteria 
contrària.

Imbatudes a casa
Malgrat l’empat d’aquest passat dissabte 

El Levante Badalona cedeix 
els primers punts a l’Estadi

el Levante Badalona ha sumat 10 dels 12 
punts disputats a l’Estadi. En aquests qua-
tre partits encara no ha encaixat cap gol. 
Amb aquest empat el Levante Badalona 

continua al quart lloc de la classificació 
amb catorze punts. Aquest cap de setmana 
no hi haurà lliga per compromisos interna-
cionals de la selecció espanyola de futbol, 

amb la convocatòria de la jugadora bada-
lonina del Deportivo de la Corunya Ainhoa 
Marín. La pròxima cita de les badalonines 
serà el 2 de novembre, amb un nou viatge 
a Sevilla per enfrontar-se al Betis

Ferran Cabelo: “L’equip no va estra 
be”
L’Entrenador del Levante Badalona, Ferran 
Cabello, va reconéixer que el seu equip no 
va tenir el seu millor dia: “no vam estar 
be. Vam estar imprecises a la darrera 
passada, no trobant els espais a la 
línia de tres quarts”. Cabello tampoc 
va quedar content del treball defensiu: “la 
defensa comença al davant i dissab-
te no vam defensar. No ens van crear 
més perill perquè no eren onze juga-
dores”. L’objectiu del tècnic és aprofitar 
l’aturada de la lliga per recuperar a les 
jugadores més carregades de minuts i re-
cuperrar sensacions.

C.E. SEAGULL

Primera derrota del Seagull a l’Estadi

L’onze del Seagull

El Seagull va perdre el seu primer partit a 
l’Estadi contra el Fontsanta Fatjó (1-2). Les 
gavines es van trobar amb el primer gol en 
contra al minut 1 de partit. Les gavines van 
reaccionar, però sense tenir la fluïdesa en 
el joc d’altres partits. A les de Pol Fernán-
dez les va costar generar ocasions de gol. 
Malgrat que la falta de bones circulacions 
Yosse va fer el gol de l’empat al minut 
26, aprofitant una centrada de Fro. Amb 
aquest resultat es va arribar al descans. A 
la sortida dels vestidors les badalonines 
es van trobar amb el segon gol matiner 
de les visitants. El Fontsanta va aprofitar 
una pèrdua de pilota al mig camp amb una 
transició ràpida per avançar-se al marca-
dor. Les gavines van buscar l’empat amb 
més cor que amb el cap, però una certa 
manca d’idees que va provocar no poder 
generar ocasions clares de gol. La més 
clara va arribar al temps afegit. Gemma 
va enviar el servei d’una falta al travesser. 
Amb aquesta derrota el Seagull és quart a 
la classificació del grup 3 de Tercera RFEF 
amb 13 punts. Diumenge les gavines via-
tjaran a Saragossa per enfrontar-se al Za-
ragoza CF, equip situat a la part baixa de la 
classificació amb 6 punts.

Eliminads donant la cara
Les de Pol Fernández van quedar elimin-
ades de la Copa Catalunya. Les gavines 
van caure contra tot un equip de Lliga F 
com el RCD Espanyol (0-2). Les badalo-
nines van donar la cara contra un equip 
molt superior, donant una gran imatge 
als aficionats assistents a l’Estadi.

Pol Fernández: “Crec que vam acu-
sar l’esforç de dimecres”
L’entrenador del SEagull considera que 
l’equip va pagar l’esforç del partit del 
dimecres anteriode Copa Catalunya: 
“No vam fer el joc que estem acos-
tumats. Vam pagar car l’esforç de 
dimecres contra un equip de Lliga 
F”. Fernández reconeixia que les claus 
van ser els gols matiners visitants a la 
primera i a la segona part: “Ens vam 
trobar amb el primer gol quan en-
cara no portàvem ni un minut. El 
gol a l’inici de la segona part ens 
va matar”. L’objectiu de l’entrenador 
de les gavines és oblidar el partit d diu-
menge, i recuperar les bones sensacions 
per afrontar el complicat desplaçament a 
Saragossa.

Les gavines cauen a casa contra el Fontsanta Fatjó (1-2
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La Penya B guanya a Terrassa 

El segon equip femení de la Penya 
invicte a Copa Catalunya

no van tenir cap opció contra un rival supe-
rior. Nil Francés (13p) i Marc Canillas (10p, 
6r) van ser els millors del seu equip.

Cara i creu a Copa
La Minguella va guanyar de forma clara 
contra l’Adepaf (92-58). Després d’un 6 a 10 
inicial, l’encert en el tir exterior va començar 
a marcar les diferències per als de Jaume 
Sala. Un parcial de 16 a 3 al tercer quart va 
matar el partit. Carlos Lorente, Sergi Roure-
ra i Sergi Ors, tots tres amb 13 punts, van 
ser els més destacats. La UB Llefià es va 
quedar a les portes de la victòria contra el 
Santa Coloma (72-75). Després d’una pri-
mera part de clar domini colomenc, els de 
David Viñas van retallar distàncies al mar-
cador, no aconseguint posar-se per davant. 
Alex Eñeso va ser el millor amb 27 punts.
A Primera Catalana el Badalonés va poder 
assolir la seva primera victòria contra SAFA 
Claror (74-70). Estany i Roger Carmona (18 
i 16 punts) van ser els millors. En categoria 
femenina MInguella i Llefià van sumar la 
victòria contra Tona i Vilabareix.

Núm. 793

La Unificació Llefià paga la manca d’encert

Acció del partit a Mataró

El Lloreda va assolir la seva segona victòria 
consecutiva després de guanyar al camp del 
Cirera. Els homes de Carlos Cuevas van ser 
els grans dominadors del partit, especial-
ment en una primera part en la qual van dis-
posar de diferents ocasions de gol. El premi 
en forma de gol va arribar al minut 33, en una 
jugada de Dídac fins a la línia de fons en la 
qual Danilo va aprofitar la passada al darrere. 
Els badalonins van saber controlar el partit 
durant tot el segon període. Sense cap acció 
clara de perill per part dels mataronins. Qui 
no va poder sumar els tres punts va ser la 
Unificació Llefià. Els de Jordi Souto van em-
patar a zero contra el Cardedeu. Els badalo-
nins van ser els dominadors dels partits amb 
diferents ocasions de gol. La manca d’encert 
de cara a porteria va fer impossible poder 
sumar els tres punts. La Llefi és líder amb 
11 punts, amb tres victòries i dos empats. El 
Lloreda, després de les dues victòries, suma 
set punts a la classificació. Els de Jodi Souto 
es desplaçaran a la capital del Maresme per 
enfrontar-se al Mataró. El Lloreda rebrà al 

El Lloreda assalta Mataró 
guanyant al camp del Cirera

seu municipal al Taradell.

Tercera Catalana
A la Tercera Catalana el Bufalà va empatar el 

“derbi badaloní” contra el Montsant (0-0). 
Un repartiment de punts que no va deixar 
satisfets ni amb uns ni amb els altres. El 
Young Talent va caure al camp del Deportivo 
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Paraguay (2-0). Els de Sant Roc van rebre el 
primer gol al minut 37. Després d’intentar 
sumar com a mínim un punt, els locals van 
sentenciar al minut 89. Amb aquests re-
sultats el Bufalà i el Young Talent se situen 
amb sis punts a la meitat de la classificació, 
mentre que el Montsant es troba a la part 
baixa amb 4 punts. Aquest cap de setma-
na el Bufalà rebrà la visita del San Juan AT 
Montcada, mentre que el Young Talent rebrà 
a Badalona Sud al Callús. El Montsant visi-
tarà el camp del Montbau.

Quarta Catalana
Al grup 20 de Quarta Catalana La Salut Pere 
Gol guanyava per 3 a 5 al camp del Hailukong 
Barcelona. El segon equip del club del barri 
de La Salut, integrant del grup 21, guanyava 
al seu camp el derbi contra el Young Talent 
B (2-1). Els locals guanyaven al descans per 
2 a 0. El resultat més destacat d’aquest grup 
va ser la contundent victòria del Sistrells al 
camp del Poble Nou per 0 a 5. Els badalonins 
van marxar al descans amb un clar 0 a 3.

El sènior femení B de la Penya continua 
invicte després de cinc partits. Les verd-
i-negres van guanyar a la pista del CN 
Terrassà després d’una pròrroga (59-61). 
Després d’una primera part de domini local 
les de Kim Gispert van entrar al partit. Un 
2+1 d’Anya Coulibaly forçava el temps extra. 
Les locals van fer un primer parcial de 5 a 0. 
La resposta badalonina va ser fulminant un 
parcial de 0 a 7 a favor seu. Aitana Garcia va 
ser la millor jugadora del seu equip amb 19 
punts i 3 triples.
Doble derrota a Síper Copa
Els dos equips badalonins de la màxima 
categoria del bàsquet català van perdre els 
seus partits. El Circol va caure a la pista del 
Martinenc (63-55). Els de Coro van anar 
tot el partit a remolc. Malgrat que el par-
cial favorable del darrer quart no van tenir 
opcions de lluitar per la victòria. Ramon 
Gotzens (15p, 3/4 triples) va ser el millor 
del Coto. Maristes Ademar va perdre a La 
Plana contra l’Ipsi (58-73). El parcial de 10 
a 20 del tercer quart va ser demolidor per al 
desenllaç final del partit. Els d’Iñaki Torralbo 
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El Dojo Urban assoleix quatre medalles 
a la Copa Majadahonda

El passat 11 d’octubre es va dur a ter-
me la presentació oficial de la tempo-
rada 24/25 del CTT Badalona a La Ba-
dalonense. La tarda va començar amb 
un berenar de germanor entre petits i 
grans. El secretari tècnic del club, Joan 
Nogueras, va destacar que el club es 
troba en plena expansió amb més de 
180 socis i més de 150 jugadors fe-
derats. Nogueras també va destacar els 
bons resultats esportius de la darrera 
temporada. Tots esl equips es van fer la 
foto oficial, a més de la foto de família 
de tots els integrants del club.

Presentació dels 
equips del CTT 
Badalona

Foto: Arxiu

Quan plou no es pot jugar a hoquei
Diumenge arriba la 13a 
Màgic BDN Running

Aquest diumenge els carrers de 
Badalona viuran una nova edi-
ció de la Màgic BDN Running. 
La plaça President Tarradellas 
serà l’epicentre amb la sortida i 
l’arribada de les curses. Com ja 
és habitual la primera cursa serà 
la de 5 km. A les 10 de matí es 
donarà el tret de sortida a la cur-
sa dels 10 km, amb un recorre-
gut que passarà per alguns dels 

Sortida d’edicions anterios

La pista d’hoquei de Can Cabanyes

Foto de família del CTT Badalona

Els karateques que van pujar al podi
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El passat dissabte 12 d’octubre es va cele-
brar a Madrid la 2a Copa Majadahonda, un 
torneig de Karate Kyokushin (karate de con-
tacte) on es van aplegar alguns dels millors 
competidors de l’àmbit internacional.
El Dojo Urban, capitanejat pel senpai David 
Rodríguez (2n DAN) i el senpai Dani Martín 
(2n DAN), va obtenir molt bons resultats; 
L’Alvaro Rodríguez es va proclamar campió 
de la categoria 10 i 11 anys en la modalitat 
de combat i de Kata, es dona el cas que Ál-
varo té només 9 anys.. L’Ainhoa Rodríguez 
es va proclamar campiona de la categoria 
10 i 11 anys en la modalitat de combat i de 
Kata. L’Iker Pérez es va proclamar campió de 
la categoria júnior en la modalitat de com-
bat.. En Toni Hinojosa es va proclamar sots 
campió de la categoria sènior absolut en 
la modalitat de combat després de passar 
4 dures rondes i veure’s superat en la final 
per l’actual campió del món per una decisió 
molt ajustada.

El Dojo Urban ja està preparant el següent 
compromís el dia 22 de novembre als cam-

El passat dissabte 12 d’octubre 
l’Hoquie Sant Josep es va veure 
obligat a suspendre un total de 
quatre partits per la pluja. Aquest 
fet succeeix cada cop que plou i en 
aquest inici de temporada, ja és la 
segona vegada que han de suspen-
dre partits. La passada temporada 
el Sant Josep va perdre tres partits 
per no poder disputar-los a la da-
rrera jornada, ja que aquests no es 
podien suspendre. Ja fa dotze anys 
que el Sant Josep va deixar de jugar 

a la pista de patinatge del carrer dels 
Arbres. Els seus equips han d’entre-
nar i jugar, si la pluja ho permet, a 
la pista de Can Cabanyes. Després 
de trenta anys Badalona torna a tenir 
equip sènior d’hoquei. Els badalo-
nins són, juntament amb el JMJ de 
Barcelona, l’únic equip de Catalunya 
que juga en pista descoberta. Josep 
Tomàs, president del cub des de fa 
un any, parla de les reivindicacions 
realitzades per la seva junta i les 
anteriors: “hem parlat amb tots 

els governs que han passat 
per l’Ajuntament. Sempre han 
tingut bones paraules, sense 
donar solucions”. Tomàs indica 
que l’actual regidor d’esports Juan 
Portillo, els ha promès cobrir la 
pista l’any 2025: “tenim la seva 
promesa de cobrir la pista 
amb un projecte semblant a 
la del Joaquim Blume”.Des del 
club confien que amb l’augment de 
pressupost municipal la nova pista 
sigui una realitat.

L’Hoquie Sant Josep reclama solucions a la 
problemàtica de jugar a pista descoberta

pionats d’Espanya que se celebren a Sant 
Feliu de Llobregat.

indrets més emblemàtics de la 
ciutat com el Pont del Petroli, 
Ca l’Arnús o La Rambla. A partir 
de les 11:45 serà el torn de les 
curses infantils. Com cada any 
la cursa tindrà un caràcter so-
lidari. Una part de la recaptació 
anirà destinada a la Fundació 
Josep Carreras, a més de retre 
homenatge al corredor badaloní 
Luis Condon.

Els badalonins queden campions en tres categories inferiors
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